
PROTOKOLL FRA ÅRSMØTET I MARIDALEN VENNER 20.04.2023, MARIDALEN VELHUS 
 
Leder Tor Øystein Olsen ønsket velkommen til 33 fremmøtte. 
 
Før årsmøtet kåserte Stein Erik Kirkebøen livaktig om det temaet han har skrevet utførlig om i 
årsskrift 2023: 
Bønder i by’n. En beretning om Maridalen. 
 
1. Valg av ordstyrer og referent 
Alv Reidar Dale ble valgt til ordstyrer og Stein Øberg til referent. 
Til å underskrive protokollen sammen med ordstyrer og referent, ble Rita og Knut Jarle Wiik valgt. 
 
2. Godkjenning av innkalling 
Årsmøteinnkallingen for 2023 ble godkjent. 
 
3. Godkjenning av dagsorden 
Dagsorden ble godkjent. 
 
4. Årsmelding 
Tor Øystein Olsen orienterte med vekt på hendelser ifm. at leieavtalen Maridalen Venner hadde for 
«Martin-hytta» ble sagt opp i 2022. Brev fra foreningens støttespillere til offentlige organer, oppslag i 
presse og på Facebook, samt arrangering av «åpen hytte», har hindret forsøk på oppløsning av 
stiftelsen og salg av hytta. Den mangeårige innsatsen til Rita Olsen Wiik og Knut Jarle Wiik ble 
fremhevet og applaudert. Martinhytta er nå under fredningsprosess i regi av Riksantikvaren. Hytta er 
et unikt velholdt nasjonalt kulturminne etter både arbeiderhøvdingen Martin Tranmæl og arkitekt 
Knut Knutsen. Stiftelsesstyret motsatte seg første henvendelse fra RA om fredning, utfallet er ukjent. 
Aktuelt tema for årsskrift 2024 er «Hyttene til Martin». I tillegg til at hans to hytter fortsatt eksisterer 
fysisk, som minner om arenaer for politiske drøftinger, er de symboler på noen av 
arbeiderbevegelsens viktige kampsaker: bedre folkehelse og økt anledning for arbeidere til aktivt 
friluftsliv. 
 
Godkjenning av farbar vei fram til Hagastua kom først på plass etter at venneforeningen hadde 
presset på med faglige argumenter i tre år.  
 
Venneforeningens arbeid med å samle og dokumentere aktiviteter over tre tiår på nettsider og i 
årbøker, samt holde vedlike slåttemyrer og slåtteenger på en mønstergyldig måte, blir for tiden 
dessverre svært lite verdsatt av det offentlige. Fjerning av statstilskudd og forslag om ny tildeling har 
imidlertid vært tatt opp som egen sak i Stortinget! 
 
Årsmeldingen ble enstemmig tatt til orientering. 
 
5. Regnskap 
Regnskapet og revisors beretning ble gjennomgått. Regnskapet for 2022 ble enstemmig godkjent. 
 
6. Innkomne forslag 
Ingen innkomne forslag. 
 
7. Fastsettelse av kontingent for 2024 
Kontingenten ble enstemmig vedtatt uendret, dvs. kr 300. Det er p.t. registrert ca. 660 medlemmer. 



8. Valg 
Lars Flugsrud fremla valgkomiteens forslag. Følgende ble vedtatt ved akklamasjon, uten 
motkandidater: 
 
Styret: 
Tor Øystein Olsen, leder, valgt for 2 år i 2022, ikke på valg 
Thor Furuholmen, valgt for 2 år i 2022, ikke på valg 
Jon Ivar Bakke, gjenvalgt for 2 år 
Otto Ullevålseter, gjenvalgt for 2 år 
Per Skorge, gjenvalgt for 2 år 
 
Varamedlemmer til styret, alle gjenvalgt for ett år: 
Thor Amlie 
Alv Reidar Dale 
En representant fra styret i Maridalsspillet: Ronny Fagereng 
  
Valg av revisor. 
Hadeland Regnskap AS ble valgt til revisor, fordi det ikke er krav om statsautorisert revisor for å få 
utbetalt den tildelte offentlige støtten. 
 
Valg av valgkomité. 
Nils Jørgen Brodin, Lars Flugsrud og Anne Keddy ble gjenvalgt. 
 
9. Avslutning 
Ordstyrer takket styreleder Tor Øystein Olsen for innsatsen i året som har gått.  
Stein Erik Kirkebøen ble takket for arbeidet med årsskriftet 2023 og dagens kåseri. 
Eplekaken fra Ullevålseter og nytraktet kaffe satte alle tydelig også stor pris på. 
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